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Protokoll från Förvaltningsgruppen den 4 
december 2023 

 

Plats: Tantolunden klockan 13:15-15:00 

  
Närvarande: 
Alexandra Wynn Stadsdelsdirektör 
Lena Kullberg-Boman Avd. chef, förskoleavdelningen 
Nicoletta Zoannos              Äldreomsorgsavdelningen 
Olle Ingemarsson  HR-chef 
Snorre Berglund Ekonomichef 
Maria Klemets Hellberg Avd.chef, sociala avdelningen 
Emma Liljenberg Avd.chef, Stab och kansli 
  
För arbetstagarna: 
Bengt Olsson              Kommunal 
Ulf Bjerregaard              Kommunal 
Susan Pitkänen              Vision 
Dick Morén              Saco 
Ulf Fogelström              SSR 
Anders Bengtsson           Sveriges Skolledare 
 
Vid protokollet  
Carina Holm 
 
     
    

1. Föregående protokoll. 
Justeras. 
.  
 

2. Facklig information.    
Inget nytt från förbunden. 
 
 

 
 
 
 

3. Arbetsmiljö och hälsa  
- Arbetsmiljömål till VP utifrån analys 
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De mål vi har är korttidsfrånvaro, total sjukfrånvaro, AMI 
och andel timanställda i de tre verksamheterna.  
- Samverkan kring VP 2024 
Sveriges Lärare har i år valt att MBL-förhandla 
verksamhetsplanen, förhandling hålls i direkt anslutning till 
FVG. 
Efter samverkan så ställer sig Saco, Kommunal och SSR sig 
oeniga till de punkter som arbetsgivaren inte tillstyrkt. 
Samtliga dokument utifrån Samverkan kring VP bifogas 
protokollet. 
 
 

4. Verksamhet och budget 
a. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 14 
december 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-
stadsdelsnamnd 
 
 
Inga kommentarer kring ärenden till       
Stadsdelsnämnden från facken 
 

5. Medarbetarfrågor och kompetensutveckling. 

Inga punkter på detta.  
 

6. Balanslistan 
 
 

7. Övriga frågor 

SSR lyfter kritik om hur informationen kring 

Friskvårdsbidrag har kommunicerats Informationen 

spreds ryktesvägen och man anser att  den 

informationstext  som publicerades på intranätet inte 

var tillräckligt tydlig med fackens invändninga. Man 

har fått mycket kritik från medlemmarna angående 

beslutet om att ta bort friskvårdstimmen.  

Vision och Saco instämmer i kritiken och har också 

fått kritik från sina medlemmar.  

Arbetsgivaren förstår missnöjet men beslutet har tagit 

i samverkan utifrån de valmöjligheter som finns. 

Arbetsgivaren anser att det är problematiskt att på ett 
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intranät specificera vilket förbund som har tyckt vad 

vid samverkan.  
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